
Zápis z pracovného stretnutia riešiteľov projektu VEGA č. 1/0935/13 zo dňa 09. 10. 2015 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (neprítomní - ospravedlnení: Orviská, Hronec, 

Nedelová, Knapková, Kollár I.) 

 

Začiatok pracovného stretnutia otvorila a prítomných privítala prof. Ing. Mária 

Uramová, PhD.  

Prof. Uramová oboznámila prítomných riešiteľov stručne s programom zasadnutia 

a zároveň informovala o publikačnom výstupe doc. Martinkovičovej a PhDr. Kiku, ktorý má 

charakter karentu v časopise Sociológia. Rovnako prof. Uramová informovala  

o nevyčerpaných finančných prostriedkoch, ktoré predstavujú výšku približne 6 000 € (cca 

2.000,- na cestovné a konferencie, 2.500,- na materiál (notebook, CD, tonery, knihy) a 400,- 

(DVP-platené údaje). Vyzvala členov riešiteľského kolektívu, aby využili možnosť čerpania 

finančných prostriedkov na viacero účelov, ako možnosť úhrady cestovných nákladov 

spojených s publikovaním, prípadným zaplatením finančnej čiastky za vstup do údajových 

databáz ako aj nákupu kníh, PC-techniky a iného materiálno-technického zabezpečenia. 

Akékoľvek požiadavky na možnosť preplatenia z VEGY je potrebné zaslať v mailovej 

podobe prof. Uramovej najneskôr do konca októbra, aby bolo možné vystaviť objednávky 

atď. do 16. 11. 2015. Prof. Uramová informovala členov, že Ing. Kollár J., si zadal 

požiadavku na zakúpenie monitora do kancelárie z dôvodu zastaranejšieho typu, ktorý má 

k dispozícii. Rovnako navrhla kúpu fotoaparátu, ktorý by slúžil projektovému tímu pri 

rôznych akciách. V súvislosti s vyúčtovaním cestovných náhrad prof. Uramová informovala, 

že najneskôr do 11. 12. 2015 musia byť cestovné náhrady vyúčtované, tak ako to ukladá 

ukončenie hospodárskeho roka na EF UMB.  

Prítomní členovia riešiteľského kolektívu boli informovaní o plánovanej konferencii 

k neplatenej práci, ktorá sa bude konať približne v termíne od 12. do 13. 05 2016 v hoteli 

Partizán (Tále) alebo Mýto pod Ďumbierom, resp. v Španej Doline - podľa výsledku 

prieskumu ponuky cien a služieb. Konferencia je organizovaná v spolupráci s Právnickou 

fakultou UMB a UWM/PL. Prof. Uramová predstavila názov konferencie, ktorý vznikol na 

základe návrhov členov riešiteľského tímu (Kollár J., Martinkovičová, Kika) a dohôd medzi 

uvedenými spoluorganizátormi. Pôvodný návrh bol počas pracovného stretnutia riešiteľov 



modifikovaný tak, aby zodpovedal čo najlepšie téme konferencie a zároveň, aby ho bolo 

možné čo najvýstižnejšie preložiť do angličtiny. Po diskusii bol odsúhlasený názov 

plánovanej konferencie takto: „Ekonomicko-právne problémy a výzvy trhu práce a ich vplyv 

na individuálny blahobyt“. PhDr. Kubišová ako členka tímu preloží tento názov do 

anglického jazyka a zašle prof. Uramovej čo najskôr. 

 Po ukončení diskusie k názvu konferencie vyzvala prof. Uramová na odprezentovanie 

spracovaných výsledkov dotazníkového prieskumu 2015 Ing. Kaščákovú. Ing. Kaščáková 

prítomným členom odprezentovala dosiahnuté výsledky od modulu 1 po modul 11, pričom 

ďalšie výsledky Ing. Kaščáková spracuje po ďalšom očistení a spresnení údajov (prezentácia 

bude zverejnená v Moodle). Počas prezentácie dosiahnutých výsledkov, členovia kolektívu 

vzájomne diskutovali a vyjasňovali si spôsoby i obmedzenia využitia spracovaných 

výsledkov. 

Po ukončení prezentácie Ing. Kaščákovej sa diskusia prítomných sústredila aj na 

ďalšie otázky:  

- Ing. Kaščáková navrhovala aj do budúcnosti pokračovať, ak bude realizovaný 

dotazníkový prieskum v jeho elektronickej podobe s tým, že by bolo vhodné 

uvažovať s profesionálnym softvérom, aby sa predchádzalo nedostatkom 

a zjednodušovala by sa práca s údajmi. V tejto súvislosti odporúčala mať v tíme 

naďalej osobu, ktorá bude zodpovedná za realizáciu takto zvoleného postupu. 

- PhDr. Kika vyjadril názor, že do budúcnosti by bolo vhodné precíznejšie pracovať 

so zvolenými hypotézami, aby bolo možné lepšie identifikovať väzby, ktoré sa 

budú projektom skúmať. Rovnako prezentoval názor, ktorý bol  spojený s tým, že 

ak nie všetky výsledky súčasného dotazníkového prieskumu sú reprezentatívne, že 

to nie je závažný nedostatok, nakoľko ide o jedinečný a „priekopnícky“ projekt 

VEGA v rámci SR. 

- prof. Uramová avizovala samostatné stretnutie k monografii, ktorého predpoklad 

je do dvoch týždňov, najneskôr do 23. 10. 2015. Čas bude zvolený tak, aby 

vyhovoval, čo najväčšiemu počtu riešiteľov. 

- prof. Uramová uložila úlohu Ing. Kiabovi, Ing. Huňadymu a Ing. Gregovi spojenú 

so zmapovaním zahraničných inštitúcií, ktoré sa venujú skúmaniu neplatenej práci, 

aby bolo možné do budúcna uvažovať nielen o grante VEGA, ale  aj 

o medzinárodnom projekte. Termín: do 2 týždňov 



- prof. Uramová vyzvala všetkých riešiteľov, aby „spoznámkovali“ všetky pozitíva 

a negatíva dotazníkového prieskumu VEGA v roku 2015, aby sa bolo možné 

vyhnúť najmä niektorým nedostatkom do budúcnosti. 

- prof. Uramová vyzvala prítomných členov, aby svoje publikované výstupy 

v elektronickej podobe posielali Ing. Kollárovi J., aby ich mohol zverejniť do 

Moodle (štandardné podklady, ako zasielame na evidenciu publikačnej činnosti do 

UK)  

- Ing. Kubišová požiadala o orientáciu pri výbere JEL kódov/klasifikácii v rámci 

publikačnej činnosti aj z dôvodu istej „jednotnosti“  

Na záver diskusie prof. Uramová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie 

projektového tímu.  

  

Zapísal: Ing. Ján Kollár, PhD.  

 

V Banskej Bystrici 10. 10. 2015  

 

prof. Ing. Mária Uramová, PhD. 

zodpovedný riešiteľ projektu 

 


